

中華文化日

Chinese Cultural Day

活動目標 Target:

- (1) 藉著中華文化日暨新春慶祝會，讓幼兒感受新年的氣氛。
- (2) 讓幼兒及家長認識中華文化的活動及小食。
- (3) 讓幼兒及家長認識及欣賞中國傳統文化及藝術。

- (1) Allow children to experience the festive atmosphere of the New Year.
- (2) Introduce children to activities and snacks related to Chinese culture.
- (3) Enable children to understand and appreciate Chinese traditional culture and art.



是次中華文化日暨新春慶祝會前，本校以中華文化為題舉行藝術週(中華文化週)，各班透過故事、活動等，讓幼兒認識中國的傳統的活動及習俗。而活動當日內容以中華文化週內容延伸，包括：中華文化藝術展覽、龍年行大運圖工製作、中華文化攤位(糖蔥餅、麵粉公仔、彩虹書法、面譜手鼓製作)、中國玩意遊戲區及天台自由玩，讓幼兒認識新年的活動、中國傳統文化及藝術，並感受新年的氣氛。

Prior to the Chinese Cultural Day and Lunar New Year celebration event, our school organizes an Art Week (Chinese Culture Week) with a focus on Chinese culture. Each class engages children in activities and stories to familiarize them with traditional Chinese customs and activities. On the day of the event, the activities were an extension of the Chinese Culture Week and include a Chinese cultural art exhibition, making a Dragon Year lucky charm, Chinese cultural booths (featuring sugar-coated pastries, dough figurines, rainbow calligraphy, and mask drum making), a Chinese toy game area, and free play on the rooftop. These activities aim to introduce children to New Year celebrations, Chinese traditional culture, and art, while immersing them in the festive atmosphere of the Lunar New Year.

